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Protokół nr 73/14 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

w dniu 15.10.2014 r., godz. 10.00 

 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Komisji  Adam Jakubowski otworzył posiedzenie komisji, stwierdzając na 

podstawie listy obecności wymagane quorum. Nieobecni Radni: Dorota Klucha i Michał 

Sutyła, obecnych 6 osób. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

2. Wnioski do porządku  obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, zgodnie z zał. Nr 2 do protokołu.  

   

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  1.10.2014 r.    

 

Z protokołem zapoznał się Przewodniczący Komisji Adam Jakubowski  nie wnoszą uwag, w 

związku z czym protokół uważa się  za przyjęty. 

 

4. Analiza wniosków zgłaszanych przez Komisję. 

 

Przygotowana przez Przewodniczącego analiza wniosków, które komisja wypracowała na 

posiedzeniach komisji  w  2014 roku, stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący komisji, zapraszając do udziału w posiedzeniu Panią Wiceburmistrz  

Katarzynę Kuterebę – Gnitecką, odczytał przygotowane wnioski,  do realizacji których 

ustosunkowała się  Pani Burmistrz. 

Z informacji Pani Katarzyny Kutereby-Gniteckiej wynika, że wszystkie wnioski,  

wypracowane przez Komisję, zostały zrealizowane, a niektóre tylko  w takim zakresie, w 

jakim było to możliwe, np. remonty ulic. 

 

 Komisja rozważała również złożony przez komisję  wniosek dot. zredagowania   

umowy z kancelarią obsługującą urząd miejski w taki sposób, aby  zabezpieczała ona interesy 

Gminy, w przypadku przegranych w sądzie spraw, a mianowicie scedowanie 

odpowiedzialności na kancelarię w przypadku tych spraw.  Komisja sprowokowała tę  

dyskusję w wyniku zdarzeń, jakie miały  miejsce w naszej Gminie, a dot. odszkodowań za 

uszkodzony motor na naszych gminnych drogach.   

Pani Burmistrz poinformowała, że Gmina podpisała umowę właśnie w taki sposób.  

 

 Radny Jan Węglorz zaproponował, aby nasze służby porządkowe, przy wszelkiego 

rodzaju zdarzeniach drogowych,  stawiały znaki ostrzegawcze, co pozwoli wyeliminować 

odpowiedzialność Gminy.  

 

5. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu na rok 2015.  

 

Radni w wyniku podjętej dyskusji, związanej z wypracowaniem wniosków do budżetu 

zgłosili następujące wnioski dot. remontu dróg: 

- Radny Roman Pawłowski wnioskuje o remont chodnika Ustronie Leśne  i Cmentarna. 

- Radny Jan Węglorz wnioskuje o wykonanie remontu drogi M. Skłodowskiej Curie od nr 22 

do przejazdu kolejowego. 
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- Radny Rafał Wolny wnioskuje o wykonanie oświetlenia ciągu spacerowego od ul. 

Spokojnej do wydmie do radaru oraz remont ul. Słowiańskiej wraz z kanalizacją deszczową. 

 

- Radny Jan Magda wnioskuje o wpisanie do budżetu kwoty 10 tys. zł. z  przeznaczeniem na 

zakupienie aparatury do nagrywania sesji.  Ten wydatek stał się  koniecznością  wobec zapisu 

statutu, który  narzuca nam udostępnianie nagrań z sesji dla wszystkich zainteresowanych, 

czego nie gwarantuje nam aktualnie funkcjonujący sprzęt.   

- Radny wnioskował również o budowę ścieżki rowerowej wraz z oświetleniem na odcinku  

od ronda drogi 102 do wiaduktu w Zalesiu.  

 

Powyższe wnioski, zgłoszone przez członków komisji, Przewodniczący poddał pod 

głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 4 radnych. 

 

6. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

W ramach tego punktu Przewodniczący poinformował, że 24.09 wpłynęło pismo hodowców 

gołębi pocztowych, którzy przyjmują zaproponowaną ofertę dot. zaadoptowania  pomieszczeń 

w Wiklinie na cele statutowe związku.  Przewodniczący poinformował, że na najbliższą sesję 

trzeba przygotować uchwałę dot. formalnego załatwienia tej sprawy. Koszt zaadaptowania  

pomieszczeń kształtuje się w granicach 10-15 tys. zł.  

Komisja stoi na stanowisku, iż w umowie należy zastrzec, iż poniesione przez 

Związek nakłady będą bezzwrotne. 

 

7. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub 

za pośrednictwem radnego.  

 

Radny Adam Jakubowski zapytał w imieniu mieszkańców o parking przy ul. Krótkiej                        

i Światowida, podobno w umowie jest zapis, że dzierżawca udostępnia 10 miejsc 

parkingowych na rzecz mieszkańców – jak to formalnie zostało załatwione? 

Pani Katarzyna Kutereba – Gnitecka zauważyła, że trudno cokolwiek narzucać dzierżawcy, 

ale zweryfikuje, jakie były ustalenia w umowie.  

 

8. Zakończenie posiedzenia . 

 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

komisji.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Mirosława Nurkowska  

. 


